
Als ik maar mensen heb...
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Van der Stad uit Nijmegen ontrafelde detail- en groothandel sinds kort. De winkel bleef in de stad, de
groothandel verhuisde naar de nieuwbouw op het industrieterrein. Zeker, er was synergie, maar de combinatie
had ook nadelen. En nu kan ieder voor zich gaan groeien. “Als ik maar mensen heb..” zegt directeur Paul
Hendriks. Want dat probleem ligt hem zwaar op de maag, net als andere ondernemers. Toch heeft hij
vertrouwen in de toekomst. Met een goede inkoopclub als ijkpunt ziet hij mogelijkheden genoeg.

Marc Nelissen
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